



Max Online 黃金優惠 (「本推廣」) 之條款及細則:

1. 本推廣由 Max Online Limited (「Max Online」) 提供。
2. 本推廣由 2024 年 7 月 29 日起至 2024 年 10 月 31 日為止 (包括首尾兩日) (「推廣期」)。
3. 本推廣只適用於符合以下條件之客戶 (「合資格客戶」) :
 - 3.1 香港特選新客戶 ;
 - 3.2 開戶前 12 個月內並未於 Max Online 持有任何交易帳戶 ;
 - 3.3 在推廣期內於 Max Online 成功登記本推廣及開立個人交易帳戶 ; 及
 - 3.4 同時讚好「Max Online」官方 Facebook 專頁及訂閱「Max Online」官方 Youtube 頻道，並上傳相關螢幕截圖經 Max Online 確認。
4. 交易有效期 (「交易有效期」) 的定義為：
 - 4.1 合資格客戶於 Max Online 成功登記本推廣及開立個人交易帳戶日起計 3 個月 (以較後的時間為準)。

4.2 例子：

	行動	日期	交易有效期
新客戶	成功登記本推廣及開立個人交易帳戶	2024 年 8 月 1 日	2024 年 8 月 1 日 – 2024 年 10 月 31 日

5. 合資格客戶於本推廣可同時獲取多項獎賞，而每項獎賞最多只可獲取一次。
6. 合資格客戶需於推廣期內透過指定表格登記本推廣及成功開立個人交易帳戶方可享有此優惠。
7. 「Max Online」官方 Facebook 專頁網址連結為：www.facebook.com/maxonlinegold。
「Max Online」官方 Youtube 頻道網址連結為：www.youtube.com/@maxonlinegold。
8. 交易帳戶 (「交易帳戶」) 的定義為於 Max Online 開設的真實交易帳戶，並不包括模擬交易帳戶。
9. 本推廣的交易條件只適用於黃金合約產品開倉，手數的定義為 1 標準手 (100 盎司) 黃金合約產品。
10. Max Online 的系統紀錄將用作計算獎賞金額之唯一憑證。
11. 所有獎賞必須經 Max Online 確認為準。
12. 如合資格客戶於領取獎賞前關閉賬戶，則被視作放棄論。
13. 所有港元獎賞金額將會按兌換率 7.85 港元兌 1 美元存入合資格客戶交易賬戶。
14. 於推廣期間，每位客戶只可使用一個交易帳戶參加活動一次。Max Online 若發現客戶濫用優惠，例如使用同一 IP 位址的交易帳戶進行交易，或利用多個帳戶 (包括但不限於 Max Online 開立之交易帳戶，也包含不同商家的帳戶之間) 進行關聯、套利和惡意對沖、高頻交易套利、報價延遲套利、或通過超短線刷單，AB 倉交易或者其它可疑交易套取優惠，Max Online 有權拒絕客戶參與本次活動、取消活動資格、沒收回贈金額、停止客戶交易，並終止與客戶的合作關係。



15. 本推廣不適用香港地區以外客戶、IB 代理及機構客戶、Max Online 員工或家屬，亦不可與其他優惠同時使用。
16. Max Online 恕不承擔任何不完整、丟失、延誤、損壞、任何電訊網絡的通訊、技術問題或其它原因，致使合資格客戶未能參與本推廣。
17. Max Online 保留全權酌情更改、修訂、修改、暫停或終止本推廣或其任何部份的權利，而毋須事先作出通知。
18. 如有任何爭議，Max Online 對本推廣及有關優惠之所有事宜均有最終決定權，並對所有人士具約束力。
19. 本推廣由 Max Online 舉辦，並非及不應被視為邀約、招攬、邀請、建議買賣任何投資產品或投資決策之依據，亦不應被詮釋為專業意見。投資涉及風險。瀏覽本推廣的人士或在作出任何投資決策前，應完全了解其特點及風險，仔細考慮有關產品或服務是否適合本身的情況包括財務狀況及需要、投資目標及經驗。必要時應尋求適當的專業意見。
20. 本條款及條件受香港特別行政區法律所管轄，並按照香港特別行政區法律詮釋。
21. 本條款及條件之中英文文本如有歧異，概以英文本為準。

開戶三重賞（「開戶三重賞」）之條款及細則:

1. 開戶三重賞的獎賞將於合資格客戶達到以下開戶要求及經 Max Online 確認後 30 個工作天內發放給新客戶：
 - 1.1 獎賞一：合資格客戶在推廣期內於 Max Online 成功開立個人交易帳戶，同時讚好「Max Online」官方 Facebook 專頁及訂閱「Max Online」官方 Youtube 頻道，並上傳相關螢幕截圖經 Max Online 確認後，即符合領取 200 港元現金購物禮券（「現金購物禮券」）。
 - 1.2 獎賞二：合資格客戶在推廣期內於 Max Online 成功開立個人交易帳戶後，存入 2,000 美元或以上或同等港元（以匯率 1 美元兌 7.85 港元計算）（「新資金」）至交易帳戶，並由新資金存入日起計 30 天維持累計淨入金（「累計淨入金」）達 2,000 美元或以上或同等港元，即符合領取 300 港元現金購物禮券。累計淨入金 = 累計入金金額 - 累計出金額（累計盈利的出金除外）。
 - 1.3 獎賞三：合資格客戶於成功開戶後一個月內的累計黃金合約產品開倉手數達到一手，即符合領取 388 港元現金獎賞。現金獎賞會以交易資金方式存入合資格客戶的交易賬戶。港元現金獎賞金額將會按兌換率 7.85 港元兌 1 美元存入合資格交易賬戶。
2. 現金購物禮券可選擇 HKTV Mall、Apple 或百佳現金禮券。如因現金購物禮券供應問題而有關現金購物禮券已不能從官方渠道購買，Max Online 有權以其他禮品或等值現金取代而毋須另行通知。
3. 現金購物禮券之使用須受列印於現金購物禮券之條款及細則約束。Max Online 並非有關現金購物禮券之供應商，恕不負責有關現金購物禮券之責任。一切有關現金購物禮券之責任，一概由供應商負責。客戶如對有關現金購物禮券有任何查詢、意見或投訴，請直接與供應商聯絡。

交易獎賞 (「交易獎賞」) 之條款及細則:

1. 合資格客戶交易有效期 (「交易有效期」) 為於推廣期內透過指定表格登記本推廣及成功開立交易帳戶，及經 Max Online 確認日起計 3 個月 (以較後的時間為準)。
2. 合資格客戶於交易有效期的累計黃金合約產品開倉手數達到以下表中所列之指定交易量，即符合資格領取以下表中所列相對應之獎賞：

黃金交易開倉 (手數)	交易獎賞 (可選以下其中一款禮品)	
10,000 手	999.9 足金金條 (1 公斤) (價值 HKD600,000)	
5,000 手	999.9 足金金條 (500 克) (價值 HKD300,000)	
2,500 手	999.9 足金金條 (250 克) (價值 HKD150,000)	
1,000 手	999.9 足金金條 (100 克) (價值 HKD60,000)	
500 手	999.9 足金金條 (50 克) (價值 HKD30,000)	
200 手	MacBook Air 13 吋 512B (價值 HKD11,999)	iPhone 15 Pro Max 512GB (價值 HKD11,899)
100 手	iPhone 15 256GB (價值 HKD7,699)	iPad Pro 256GB (價值 HKD7,999)
50 手	Apple Watch Series 9 (不鏽鋼) (價值 HKD5,499)	Samsung S24 Smartphone 256GB (價值 HKD5,898)
25 手	Insta 360 X4 運動相機 (價值 HKD3,999)	GoPro Hero 12 Black 運動相機 (價值 HKD2,999)
10 手	HKD3,000 現金購物禮券 (HKTMall · Apple 或百佳三選一)	iPad Wifi 64GB (價值 HKD2,799)
3 手	HKD1,000 現金購物禮券 (HKTMall · Apple 或百佳三選一)	AirPods (第二代) (價值 HKD1,099)



3. 如禮品（「禮品」是指以上表中所列交易獎賞之禮品）因採購供應鏈問題而無法提供，或因禮品市場價格上升，Max Online 有權安排以等值現金代替禮品發放獎賞：
- 1,000 港元現金購物禮券 = 1,000 港元
 - 3,000 港元現金購物禮券 = 3,000 港元
 - AirPods (第二代) = 1,000 港元
 - iPad Wifi 64GB = 2,800 港元
 - Insta 360 X4 運動相機 = 3,000 港元
 - GoPro Hero 12 Black 運動相機 = 3,000 港元
 - Apple Watch Series 9 = 5,000 港元
 - Samsung S24 Smartphone 256GB = 5,000 港元
 - iPhone 15 256GB = 7,500 港元
 - iPad Pro 256GB = 7,500 港元
 - MacBook Air 13 吋 512GB = 11,000 港元
 - iPhone 15 Pro Max 512GB = 11,000 港元
 - 999.9 足金金條 (50 克) = 30,000 港元
 - 999.9 足金金條 (100 克) = 60,000 港元
 - 999.9 足金金條 (250 克) = 150,000 港元
 - 999.9 足金金條 (500 克) = 300,000 港元
 - 999.9 足金金條 (1 公斤) = 600,000 港元
4. Max Online 將於合資格客戶的交易有效期完結後一個月內結算客戶於交易有效期內的累計交易量，如客戶合乎領取交易獎賞的資格，將收到 Max Online 客服人員通知有關領獎的安排、時間及地點，有關領獎的時間將於合資格客戶的交易有效期完結後三個月內完成。如因特殊情況而有所更改，Max Online 客服人員會個別通知更新的安排。
5. 合資格客戶須同意於領獎時由 Max Online 拍攝領獎照片，並同意 Max Online 有權於任何渠道使用及發放，惟只限於宣傳目的。如合資格客戶不同意有關安排，Max Online 保留取消合資格客戶參與本推廣之權利。
6. 禮品須視乎實際供應量情況而定，數量有限，送完即止。Max Online 有權以其他禮品或等值現金取代而毋須另行通知。Max Online 並非禮品的供應商，有關禮品的功能、外觀、保養、性能、質量、可用性，或在使用上之任何問題，Max Online 概不負責。客戶如對有關禮品有任何查詢、意見或投訴，請直接與供應商聯絡。
7. 現金購物禮券之使用須受列印於現金購物禮券之條款及細則約束。Max Online 並非有關現金購物禮券之供應商，恕不負責有關現金購物禮券之責任。一切有關現金購物禮券之責任，一概由供應商負責。客戶如對有關現金購物禮券有任何查詢、意見或投訴，請直接與供應商聯絡。
8. 禮品之價值只供參考，有可能根據所屬供應商而調整，有關調整並非由 Max Online 控制或提出。如在禮品換領流程期間，有關的供應商停止供應相關型號產品 / 有關型號產品已不能從官方渠道購買，Max Online 有權以其他禮品或等值現金取代而毋須另行通知。



9. 合資格客戶同意並承認 (i) 本推廣之禮品可能不包括任何產品保養及 (ii) Max Online 和產品供應商不保證任何禮品仍在保養期內。如禮品有多種色號或款式，合資格客戶將無法選擇，會隨機收到其中一款。如有任何爭議，Max Online 對本推廣及有關優惠之所有事宜均有最終決定權，並對所有人士具約束力。



Max Online Golden Reward (the "Promotion") Terms and Conditions

1. This Promotion is offered by Max Online Limited ("Max Online")
2. The promotion period of this Promotion starts from 29th July 2024 and ends on 31st October 2024, both dates inclusive (the "Promotion Period").
3. This Promotion is only applicable to clients ("Eligible Client") who meet the following conditions:
 - 3.1 Selected Client in Hong Kong;
 - 3.2 Client who did not maintain any live trading account with Max Online within the past twelve (12) months;
 - 3.3 Client who has successfully register the promotion and open an individual live trading account in Max Online; and
 - 3.4 Like "Max Online" Official Facebook Page and Subscribe "Max Online" Official Youtube Channel, and upload relevant screenshots for Max Online's confirmation.
4. Eligible Trading Period ("Eligible Trading Period") is defined as:
 - 4.1 3 months from the date of the live account opened or promotion registered for the Eligible Client (whichever is later); or
 - 4.2 Example:

	Action	Date	Eligible Trading Period
New Client	Successfully registered the promotion and opened an individual live trading account in Max Online	1 st August 2024	1 st August 2024 to 31 st October 2024

5. Eligible Client can obtain multiple rewards at the same time in this Promotion, and each reward can only be obtained once.
6. Eligible Client is required to register the Promotion via the designated online form and open live trading account to obtain the offer.
7. The URL of "Max Online" Official Facebook Page is www.facebook.com/maxonlinegold. The URL of "Max Online" Official Youtube Channel is www.youtube.com/@maxonlinegold.
8. Trading Account ("Trading Account") is defined as live trading account in Max Online, which do not include demo account.
9. The trading requirements of this Promotion count on open position of Gold contract only. Lot Size is referred as 1 standard lot size (100 ounces) of Gold contract,
10. The amount of reward received by clients is subjected to the trading records of Max Online's system only.
11. All rewards must be confirmed by Max Online.
12. If the account is closed before the date of receiving reward, it is deemed as forfeited absolutely.



13. All HKD reward will be credited to the client's registered live trading account in USD with exchange rate HK\$7.85 to US\$1.
14. During the promotion, if the Client engage in any fraudulent activities, such as trading with accounts using the same IP address simultaneously, or using multiple accounts (including but not limited to Max Online internal accounts or accounts from different brokers) for related trading, arbitrage, malicious hedging, high-frequency trading arbitrage, quote delay, arbitrage, or any other improper trading methods, Max Online reserves the right to disqualify the Client, cancel the promotion eligibility, reclaim any improper profits, and terminate the business relationship with the Client.
15. This Promotion is not applicable to client in non-Hong Kong region, IB Agent and Institutional Customers, staff and family members of Max Online. This Promotion cannot be used in conjunction with any other promotional offers.
16. Max Online has no responsibility for incomplete, lost, late and damaged forms or unavailable network connections, or delayed electronic transmission which may limit an Eligible Client's ability to participate in this Promotion.
17. Max Online reserves the right to vary or terminate the Promotion at any time and to amend the terms and conditions of the offers from time to time without prior notice.
18. In case of any disputes, Max Online reserves the right to make the final decision (including on the interpretation of these Terms and Conditions), which will be binding for all parties concerned.
19. This Promotion is organized by Max Online. This Promotion is neither a recommendation, an offer, nor a solicitation for any investment product or service or the basis for investment decisions, nor should it be interpreted as professional advice. Investment involves risk. For anyone who browses this Promotion or before making any investment decisions, you should fully understand its key features and risks, and carefully consider whether it is appropriate for you in view of your personal circumstances including financial position, investment experience and objective. Appropriate professional advice should be sought when necessary.
20. The Terms and Conditions are governed by and constructed in accordance with the laws of the Hong Kong Special Administrative Region.
21. In the event of any discrepancy between the Chinese and English versions of these terms and conditions, the English version shall apply and prevail.

Welcome Triple Reward ("Triple Reward") - Terms & Conditions:

1. The Triple Reward will be given out to the Eligible Client within 30 working days once the Eligible Client has fulfilled the following conditions and with the confirmation from Max Online:
 - 1.1 Reward 1 - HKD200 Gift Vouchers: To qualify, the Eligible Client must (i) successfully open an individual live trading account in Max Online and (ii) like "Max Online" Official Facebook Page and Subscribe "Max Online" Official Youtube Channel, and upload relevant screenshots for Max Online's confirmation during the Promotion Period.
 - 1.2 Reward 2 – HKD300 Gift Vouchers: To qualify, the Eligible Client must (i) successfully open an individual live trading account in Max Online, and (ii) make a deposit of minimum USD2,000 or HKD equivalent (with exchange rate of USD1 to HKD7.85) (the "Initial Deposit") during the Promotion Period, and maintain the Cumulative Net Deposit ("Cumulative Net Deposit") of minimum USD2,000 or HKD equivalent for 30

days from the date of Initial Deposit. Cumulative Net Deposit = Cumulative Deposit - Cumulative Withdrawal (with the exception of the withdrawal of trading profit).

- 1.3 Reward 3 – HKD388 Cash Rebate: To qualify, the Eligible Client must open at least 1 lot of Gold contract within a month after the account open date. The Cash Rebate will be credited to the trading account of the Eligible Client in USD, with exchange rate of HKD7.85 to USD1.
2. The New Client may choose to receive the Gift Vouchers from the following list of merchants: HKTVMall, Apple or PARKnSHOP. In case the Gift Vouchers cannot be purchased from official channels from the supplier, Max Online reserves the right to substitute with other gifts or cash of equal value without prior notice.
 3. The use of Gift Vouchers is subject to the relevant terms and conditions printed thereon. Max Online is not the supplier of the Gift Vouchers and shall not be responsible for any matters in relation to the quality and availability of the Gift Vouchers. Max Online gives no guarantee to the Gift Vouchers of the supplier, or does not accept any liability arising. Any enquiry, comment or complaint in respect of the Gift Vouchers should be directed to the relevant supplier.

Trading Reward (“Trading Reward”) – Terms and Conditions:

1. Eligible Trading Period (“Eligible Trading Period”) is defined as 3 months from the date of successfully registered the promotion and opened the live trading account which is verified by Max Online (whichever is later).
2. Eligible Client who open certain lots of Gold contract within the Eligible Trading Period is qualified to receive the rewards listed below:

Target Lots (Open Lots of Gold)	Trading Reward (Choose One of the Following Prize)	
10,000 Lots	999.9 Pure Gold Bar (1KG) (valued at HKD600,000)	
5,000 Lots	999.9 Pure Gold Bar (500G) (valued at HKD300,000)	
2,500 Lots	999.9 Pure Gold Bar (250G) (valued at HKD150,000)	
1,000 Lots	999.9 Pure Gold Bar (100G) (valued at HKD60,000)	
500 Lots	999.9 Pure Gold Bar (50G) (valued at HKD30,000)	
200 Lots	MacBook Air 13 inch 512GB (valued at HKD11,999)	iPhone 15 Pro Max 512GB (valued at HKD11,899)

100 Lots	iPhone 15 256GB (valued at HKD7,699)	iPad Pro 256GB (valued at HKD7,999)
50 Lots	Apple Watch Series 9 (Stainless Steel) (valued at HKD5,499)	Samsung S24 Smartphone 256GB (valued at HKD5,898)
25 Lots	Insta360 X4 Action Camera (valued at HKD3,999)	GoPro Hero 12 Black Action Camera (valued at HKD2,999)
10 Lots	HKD3,000 Shopping Coupon (HKTV Mall / Apple / PARKnSHOP)	iPad Wifi 64GB (valued at HKD2,799)
3 Lots	HKD1,000 Shopping Coupon (HKTV Mall / Apple / PARKnSHOP)	AirPods (2nd Generation) (valued at HKD1,099)

3. If the Prize (“Prize” is defined as the prize of Trading Reward as listed in the above table) cannot be purchased from official channels from the supplier, or due to increase in the market price of the prize, Max Online reserves the right to substitute with other prize or cash of equal value without prior notice:

- HKD1,000 Shopping Coupon = HKD1,000
- HKD3,000 Shopping Coupon = HKD3,000
- AirPods (2nd Generation) = HKD1,000
- iPad Wifi 64GB = HKD2,800
- Insta 360 X4 Action Cam = HKD3,000
- GoPro Hero 12 Black Action Cam = HKD3,000
- Apple Watch Series 9 = HKD5,000
- Samsung S24 Smartphone 256GB = HKD5,000
- iPhone 15 256GB = HKD7,500
- iPad Pro 256GB = HKD7,500
- MacBook Air 13 inch 512GB = HKD11,000
- iPhone 15 Pro Max 512GB = HKD11,000
- 999.9 Pure Gold Bar (50g) = HKD30,000
- 999.9 Pure Gold Bar (100g) = HKD60,000
- 999.9 Pure Gold Bar (25g) = HKD150,000
- 999.9 Pure Gold Bar (500g) = HKD300,000
- 999.9 Pure Gold Bar (1kg) = HKD600,000

4. Max Online will settle the cumulative trading volume of the Eligible Client during the Eligible Trading Period within one month after the expiration of the Eligible Trading Period. If the Eligible Client is qualified to receive the Trading Reward, the Eligible Client should receive a notification from the customer service of Max Online regarding the arrangement of the redemption of the Prize such as the time and location. The redemption of the Prize should be completed within three months after the expiration of the Eligible Trading Period. If there are any changes due to special circumstances, Max Online will notify the updated arrangements individually.

5. Eligible Client who is qualified to redeem the Prize means he/she agrees Max Online to take photo and videos during the presentation of the Prize, and agree Max Online to use such



photos and videos for promotional purpose in any channels and media. If Eligible Client do not agree with such arrangement, Max Online reserves the right to disqualify the Client from participating in this Promotion.

6. The quantity of Prize(s) are limited and are available while stocks last. Max Online is not the supplier of the Prize and shall not be responsible for any matters in relation to the quality and availability of the Prize. Max Online gives no guarantee to the Prize of the supplier, or does not accept any liability arising. Any enquiry, comment or complaint in respect of the Prize should be directed to the relevant supplier.
7. The use of Gift Vouchers is subject to the relevant terms and conditions printed thereon. Max Online is not the supplier of the Gift Vouchers and shall not be responsible for any matters in relation to the quality and availability of the Gift Vouchers. Max Online gives no guarantee to the Gift Vouchers of the supplier, or does not accept any liability arising. Any enquiry, comment or complaint in respect of the Gift Vouchers should be directed to the relevant supplier.
8. The recommended retail values of the Prize provided above are for reference purposes only and are subject to change by the supplier, over which Max Online has no control. If the supplier of the Prize stops supplying the relevant Prize or the Prize can no longer be purchased from official channels, Max Online reserves the right to substitute with other gifts or cash of equal value without prior notice.
9. Eligible Client agrees and acknowledge that (i) the Prize may not include any warranty and (ii) Max Online does not guarantee any applicable warranty period for any Prize. Where a Prize is available in multiple colours or models, the Eligible Client will not be able to select a colour and will receive one at random. In case of any disputes, Max Online reserves the right to make the final decision (including on the interpretation of these Terms and Conditions), which will be binding for all parties concerned.